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Žákovské parlamenty základních škol z Libereckého kraje se před několika dny sešly u
společného stolu na půdě Krajského úřadu Libereckého kraje. Společně řešily, čím by se
dětské parlamenty měly zabývat a jak jejich fungování vylepšit. Sešla se s nimi radní
Libereckého kraje pro resort školství, mládeže, tělovýchovy, sportu a zaměstnanosti Alena
Losová a vedoucí odboru školství, mládeže, tělovýchovy a sportu Libereckého kraje Leoš
Křeček. Setkání zorganizovaly Základní a Mateřská škola Raspenava společně se Základní a
Mateřskou školou Zákupy.

Parlamenty se vzájemně představily a jejich členové informovali o fungování každého z nich.
Zástupci parlamentů si také vytvořili plán fungování jejich parlamentu na příští školní rok a při
závěrečné diskuzi probrali klady a zápory současného školství. Dohodli se také na organizaci
společných akcí.

„Byla jsem velice mile překvapena, jak vážně žáci toto setkání pojali. Všichni přijeli perfektně
připraveni, se spoustou zajímavých nápadů a s chutí dozvědět se více o fungování ostatních školních
parlamentů. Bylo to jako se zúčastnit zasedání skutečného parlamentu, avšak naši diskutující byli o
několik dekád mladší,“ pousmála se krajská radní Alena Losová. 


